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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 

Készült Vanyarc Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 2023. október 11. -én 
megtartott, nyílt üléséről. 
 
 
Jelen vannak: Szabó Sándor polgármester 
 Bálint Andrea alpolgármester 
 Fekete Anna alpolgármester 
 Hrtyán Péter képviselő 
  Fehér Melinda képviselő 
  Thomka Noémi képviselő 
 
   
Meghívottak: Várnai Ildikó jegyző,  
     
Szabó Sándor polgármester: Tisztelettel köszöntöm a testület tagjait, és 
Várnai Ildikó jegyzőt. 
 
Megállapítom, hogy a Képviselő-testület 7 tagjából 6 jelen van, így az ülésünk 
határozatképes.  
Jegyzőkönyv hitelesítőnek javaslom, Fekete Anna alpolgármestert, jegyzőkönyvvezetőnek 
Várnai Ildikó jegyzőt. 
 
A Képviselő-testület egyhangúlag elfogadta Várnai Ildikót jegyzőkönyvvezetőnek,   
és Fekete Anna alpolgármestert a jegyzőkönyv-hitelesítőjének. 
 
Ezután a polgármester javaslatot tett az ülés napirendi pontjára. 
 

1./ A csatornázási munkálatok során kialakult „rendkívüli állapotok” megoldási 
lehetőségeinek megtárgyalása 
Előterjesztő: Fekete Anna alpolgármester 
 
2./ Egyebek 
   

A Képviselő-testület egyhangúlag elfogadta a napirendi pontokat. 

Szabó Sándor: 

Tisztelettel köszöntöm a testület tagjait. A rendkívüli ülésünk összehívását Fekete Anna 
alpolgármester asszony kezdeményezte, a csatorna építési munkálatok során kialakult 
közlekedési káosz megoldási lehetőségeinek megtárgyalására. Mielőtt azonban elkezdenénk 
erről tárgyalni, szeretném, ha a „tatárház” értékesítésével kapcsolatban hoznánk egy 
felhatalmazó döntést, mert az ügyvéd ragaszkodik hozzá, hogy a döntésünkben 
megfogalmazásra kerüljön az, hogy a polgármestert felhatalmazzák a szerződés aláírására. 

Mint azt tudják, a testületünk a 10/2023 (II.14.) számú határozatával döntött az önkormányzat 
tulajdonában lévő Vanyarc Veres Pálné út 2. (hrsz:57/1) ingatlan értékesítéséről. A vételárat 
akkor minimum 12.000.000 forintban határoztuk meg. Sikerült vevőt találni, 14.000.000 
forint összegre, Oláh Alex Anton személyében. Kérem döntésük meghozatalát. 
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A képviselő-testület 6 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett , a következő határozatot 
hozta: 

43/2023.(X.11.) számú képviselő-testületi határozata: 
/ Vanyarc Veres Pálné út 2. szám alatti önkormányzati tulajdonú ingatlan 

értékesítéséről szóló döntés. / 
 

1. Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testülete jelen határozatával akként dönt, 
hogy a tulajdonát képező, természetben Vanyarc Veres Pálné út 2. szám alatti 
ingatlanát (hrsz:57/1) 14.000.000 forint (tizennégymillió forint) vételárért, értékesíteni 
kívánja Oláh Alex Anton, Vanyarc Petőfi utca 27. szám alatti lakos részére. 

2. Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testülete felhatalmazza a polgármestert, az 
adás-vételi szerződés aláírására. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: jegyző 
 

1./ A csatornázási munkálatok során kialakult „ rendkívüli állapotok” megoldási 
lehetőségeinek megtárgyalása: 
 

Fekete Anna: 
Az embereknek elfogyott a türelme. Mindenütt megállítanak, és mondják a panaszaikat. 
Alpolgármesterként, már nem tudok mást mondani, csak azt, hogy mindenben igazuk van. 
Nincs tájékoztatás, nincs közlekedési lámpa, nincs semmiféle forgalomirányítás. Teljes a 
közlekedési káosz.  
 
Szabó Sándor: 
Én is itt élek, sőt itt közlekedek a faluban, és naponta szembesülök azzal, hogy nem lehet 
közlekedni .Az összes koordinációs értekezleten jelzem a problémát. Már májusban 
jegyzőkönyvbe rögzíttetem, hogy lámpát kérünk, de nem történik semmi. Jeleztem a PENTA 
főmérnökének, a kivitelező alvállalkozó vezetőjének, és szinte naponta beszélek a műszaki 
ellenőrrel. 
 
Hrtyán Péter: 
Ez nem mehet így tovább, valamit tenni kell, engem nem érdekel a kivitelező problémája, 
oldja meg.  
 
Szabó Sándor: 
Az, hogy valamit tenni kell az teljesen igaz, de szeretném kérdezni a testület tagjait, hogy 
annál, hogy „valamit”, van -e konkrétabb javaslat. Nem tudom, hogy mi történne, ha 
leállítanánk a kivitelezést? Mit oldanánk meg vele? A munka halad, a műszaki tartalom nagy 
valószínűséggel nem megfelelő, ezért van a megrendelőt képviselő műszaki ellenőr, de nincs 
itt minden nap. Amikor a lámpák hiányán kívül, jelezzük a hibákat, akkor jönnek és javítják, 
de egyelőre nem tudom, hogy mit lehetne még tenni. A műszaki ellenőr nem tőlünk kapja a 
fizetését, és összesen egy ellenőrt foglalkoztatnak az összes kivitelezési helyszínen, sőt még a 
szennyvíztisztító kivitelezési munkáinál is. Folyamatosan zaklatom őket. 
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Fekete Anna: 
Óriási a lakossági felháborodás! Nem csak a csatorna miatt, hanem a posta áthelyezése miatt 
is! Nincsenek tájékoztatva a lakosok. A levelek kézbesítése katasztrofális, a kóbor kutyákkal 
megint tele van a falu, és megint újra kezdődtek a betörések, lopások. 
 
Bálint Andrea: 
A posta miatt én magam is kapom a megjegyzéseket, de mivel érintett vagyok, így mint 
partner, folyamatosan próbálok tájékoztatást nyújtani, de a kézbesítés továbbra is a posta 
feladata, tehát a kézbesítési rend körül kialakult káosz nem az önkormányzat, és nem az én 
hibám. Sőt már ott tartok, hogy sokszor én magam hordom ki a küldeményeket. 
 
A kóbor kutyák begyűjtésének megszervezését én kaptam feladatul, illetve vállaltam 
magamra, és ez folyamatban van. 
 
Thomka Noémi: 
A tájékoztatás elkerülhetetlen, még akkor is, ha már minősíthetetlen megjegyzéseket 
posztolnak minden megnyilvánulásunk alá.  
 
Fehér Melinda: 
Lehet, hogy segítene egy összefoglaló tájékoztatót írni, a csatorna kivitelezési munkairól, a 
postáról, talán még az iskolánkról is. Levélben kéne megkeresni a rendőrkapitány asszonyt is, 
és jelezni, hogy újra kezdődtek a betörések.  
Ezt a tájékoztatást esetleg papír alapon kellene eljuttatni minden háztartásba. 
 
Mlinkó Nándor: 
A PENTA nyújtson tájékoztatást ismét, kérni kell tőlük egy ütemtervet, hogy mikorra várható 
a befejezés, hogyan állnak most az aszfaltozással, és egyáltalán, mi várható? Látni kellene 
például, hogy mi van az építési naplóba? Egyáltalán bejegyzi-e a műszaki ellenőr a 
problémákat? 
 
Szabó Sándor: 
Tudunk kérni hozzáférést az építési naplóhoz, de olyannak kellene látni, aki ért hozzá. Nincs 
olyan dolgozó a hivatalban, akinek ilyen irányú képzettsége lenne. Felkérlek, hogy vedd át ezt 
a feladatot. 
 
Akkor most felkérem a jegyzőt, hogy fogalmazza meg az egyes problémás területekkel 
kapcsolatban a tájékoztató szöveget, utána kérem a képviselőket, hogy nézzék át, 
véleményezzék, és ha összeállt a szöveg, akkor ki kell küldeni. 
 
Mivel több napirendi pont nincs, így a polgármester megköszönte a részvételt, és az ülést 
bezárta. 

Kmf. 
 

------------------------   -------------------------- 
Szabó Sándor            Várnai Ildikó 

polgármester           jegyző 
 
 

----------------------------------------------------- 
Fekete Anna 

Jegyzőkönyv-hitelesítő 


